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Zveme Vás
Sobota 24. listopadu

Kateřinská zábava
K tanci a poslechu hraje Vacek Band
Bohatá zvěřinová i věcná tombola, 

k jídlu zvěřinové speciality
KD, 20 hodin

Od 15 do 18 hodin možnost ochutnat, 
nebo si zakoupit domů (do vlastních 

nádob), některé ze zvěřinových specialit 
připravených pro podávání na zábavě.

Srdečně zve MS Bukovina

Neděle 2. prosince
Mikulášský karneval

tradiční mikulášské řádění: soutěže, 
tancování, tombola a možná i nadílka

vstupné: masky 10,-, ostatní 20,- 
pořádá TS Popovjánek

KD, od 15 hodin

Senior klub
KD, přísálí od 15 hodin

Středa 5. prosince
Mikulášská nadílka

Viz strana 2

Neděle 9. prosince
Ježíškova dílna

Vánoční tvoření dekorací a drobných 
dárečků, vstupné 20,- Kč

KD, od 15 hodin

Neděle 16. prosince
„Nejenom“ vánoční zpívání
• S J. Jilíkem o jeho nové knize

• O Mikroregionu Dolní Poolšaví
• A také o Vánocích
KD, od 15.30 hodin

Středa 19. prosince
Besídka ZŠ Popovice

KD od 15.30 hodin

Pátek 21. prosince 
Zpívání u vánočního stromu

Vánoční atmosféra setkání přátel, koledy 
a také výborný svařák
srdečně zve Klub žen
U OÚ, v 16.30 hodin

Sobota 22. prosince
Turnaj v pexesu s nocováním na KD

Pořádá knihovna Popovice
Více na straně 2

Další zasedání zastupitelstva obce 
se koná 18. prosince 2012 

v 19 hodin na obecním úřadě

Poslední listopadový víkend bylo 
v Popovicích pěkně živo

Velmi oblíbenou tradicí se stala akce „Odpoledne pro ženy“ pořádaná popovickým 
Klubem žen. Rok od roku se těší vyšší návštěvnosti,  ta  letošní nebyla daleko třem 
stovkám účastníků. Každý ročník se naše ženy snaží akci něčím oživit či ozvláštnit. 
Letos své módní kolekce představil butik ze Zlína a butik z Uh. Hradiště. Přítomné 
dámy zaujala taktéž prodejní výstavka šperků a překvapivě velký zájem byl o novin-
ku tohoto ročníku – nabídku míchaných alko i nealko nápojů. – více na str. 4

Po roční pauze dostali Popovjané opět možnost proslavit se na místních „prknech, 
co znamenají svět“ a to v rozšířené verzi „Sýkorky“. V kategorii Zpěv, Tanec a Mluvené 
slovo bojovalo 17 soutěžních čísel představených celkem 80 talentovanými účastní-
ky. Titul Popovská hvězda 2012 získaly Natálka a Alžbětka Lykovy. Heslem „nevaž se, 
odvaž se“ se řídili také Spoťáci. Vystoupení jejich „kuchyňského bandu“ bylo porotou 
velice dobře hodnoceno. - více v příštím čísle

� foto:�Zd.�Vlková

� foto:�M.�Šuranský
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Poslední sběr plastů 
v tomto roce

Poslední pytlový sběr plastů v tomto 
roce se uskuteční v pondělí 3. prosin-
ce. Plasty musí být uloženy v pytlích 
s logem Rumpoldu, které v uvedený 
den  nejpozději  v  6  hodin  připravíte 
přímo ke sjízdné komunikaci.

Sběr železa
TJ  Družstevník  Popovice  uskuteční 
v sobotu 24. listopadu sběr železné-
ho odpadu. Začátek svozu je v 9 ho-
din  od  horního  konce.  Železný  od-
pad připravte před Váš dům. Výtěžek 
ze sběru bude použit na financování 
činnosti TJ. Předem děkujeme za Vaši 
podporu.

Z posledního jednání zastupitelstva obce
Od posledního vydání našeho zpravodaje se uskutečnilo jedno zasedání zastupi-

telstva obce, a to v pondělí 29. října. Zastupitelé zde přijali usnesení č. 5/2012 v tom-
to znění:

Zastupitelstvo obce 
1. schvaluje program zasedání včetně jeho doplnění o bod „Návrh OZV č. 1/2012 

o poplatku za likvidaci komunálních odpadů“
2.  určuje  zapisovatelem  Františka  Bajaju,  ověřovatelem  zápisu  Janu  Bárovou 

a Zdeňka Kočíře a volí návrhovou komisi ve složení Radomír Malina a František Vlk.
3. schvaluje návrh změny č. 5 rozpočtu obce pro rok 2012 (viz příloha č.1)
4.a) schvaluje uzavření smlouvy o dílo se společností LESPROJEKT BRNO a. s., Jezu-

itská 13, Brno 602 00, IČ 65279191, kde předmětem smlouvy je zpracování lesního 
hospodářského plánu pro lesní hospodářský celek „Obec Popovice“.

4.b) schvaluje uzavření Rámcové kupní smlouvy, kdy předmětem smlouvy je do-
dávka a montáž dopravního značení a prodávajícím je VÝDOZ s.  r. o.  - výroba do-
pravních značek, Kvasice, Parková 488, IČ 25549260.

4 c) souhlasí s přípravou projektu „Rekonstrukce veřejného osvětlení v obci“ a po-
dáním  žádosti  o  cenové  nabídky  na  zhotovení  projektové  dokumentace  pro  SP 
na tuto akci včetně dokumentace potřebné pro podání žádosti o dotace.

4 d) schvaluje návrh Dodatku č. 3 ke Smlouvě o spolupráci při tvorbě, aktualizaci 
a správě digitální technické mapy obce uzavřenou mezi Obcí Popovice a Zlínským 
krajem, kdy se jedná o zvýšení příspěvku za správu JDTM ZK o 0,70 Kč na 1 obyvatele 
obce za rok a to na období od 1. 11. 2012 do 30. 10. 2017.

4 e) schvaluje návrh objednání výroby stolních kalendářů Obce Popovice na rok 
2013 za podmínky, že počet kusů dodaných kalendářů bude 170 a cena nepřesáhne 
100,- Kč vč. DPH za kus.

4 f ) schvaluje ukončení stávající smlouvy a uzavření nové smlouvy na poskytování 
služby: trvalé připojení internetu, kdy poskytovatelem je společnost DAT s. r. o. Jiřího 
z Poděbrad 1212, Uh. Hradiště, IČ 25521233.

5. a) neschvaluje žádost Kizberta Martínka, Brno, o povolení hostování lunaparku 
po dobu hodů v roce 2015, s tím, že o dalších letech hostování se bude rozhodovat 
nejdříve v roce 2014.

5 b) schvaluje objednávku publikace spisovatele Jiřího Jilíka s pracovním názvem 
„Olšava ví svoje“ v počtu 50 ks.   

6. schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2012 o místním poplatku za provoz 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komu-
nálních odpadů s účinností od 1. 1. 2013 (viz příloha č. 2).

7. bere na vědomí termín příštího řádného zasedání zastupitelstva obce, a to 18. 
prosince 2012.

Turnaj v pexesu
Knihovna  Popovice  opět  zve  malé 

i  ty  větší  k  účasti  na Vánočním  turnaji 
v  pexesu  s  pohádkovým  nocováním. 
Akce  se  koná  v sobotu 22. prosince 
od  17  hodin  a  ukončena  bude  v  ne-
děli 23. prosince v 8 hodin. V plánu  je 
turnaj v pexesu, hry, večerní promítání 
a  noc  plná  pohádek.  Přihlášky  pro  zá-
jemce jsou k dispozici v knihovně nebo 
na obecním úřadě, případně na webo-
vých stránkách obce.  Odevzdat je mů-
žete do schránky obecního úřadu nebo 
v knihovně a  to nejpozději 17. prosin-
ce. Těšíme se na Vás.

Mikulášská 
nadílka

Milí rodičové dítek hodných 
i nezbedných, vedení SPOT Slu-

néčko dostalo zaručenou informa-
ci z nebeských výšin, že ve středu 
5. prosince se k obecnímu úřadu 
opět dostaví Mikulášská družina. 
Ve spolupráci s pekelnými silami 
bude od 16.30 hodin číst z knihy 
hříchů a podle zápisů v ní uve-
dených bude dětem nadělovat. 
Pokud této příležitosti budete 
chtít využít, můžete nadílku se 

jmenovkou od toho „domácího“ 
Mikuláše přinést na obecní úřad 
den předem nebo v den konání 

do 16 hodin. Po dobu mikulášské-
ho „úřadování“ bude k zahřátí po-
dáván nebeský čaj pro děti a čaj 

s pekelnou přísadou pro dospělé.

Příjmy  + 369 tis.  
Daňové příjmy  + 301 tis.  = 7.448,1 tis.
Nedaňové příjmy  + 44 tis.  = 714,5 tis.
Přijaté dotace  + 24 tis  = 646,1 tis.
Příjmy celkem po změně  8.808,7 tis

Výdaje + 184 tis.
1031 Pěstební činnost  + 25 tis  = 145 tis.
3113 Základní školy  + 120 tis  = 1.590 tis.
(úhrada za dojíždějící žáky, opravy a údržba)
3349 Zpravodaj  + 15 tis.  = 55 tis.
3721 Sběr a svoz neb. odpadů  - 16 tis.  = 24 tis.
3722 Sběr a svoz komun. odpadů  + 22 tis.  = 530 tis.
3723 Sběr a svoz ostatních odpadů  + 16 tis.  = 76 tis.
3745 Péče o vzhled obce a veř. zeleň  - 22 tis  = 634 tis
6115 Volby do zastupitelstev krajů  + 24 tis.  = 24 tis. 
Výdaje celkem po změně 8.868,7 tis.
8115 Změna stavu prostředků na účtech - 60 tis.

Výdaje rozpočtované na ostatních paragrafech zůstaly nezměněny.

Změna č. 5 rozpočtu obce
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V sobotu 27. října v 9.30 hodin oznámily zvony P. Maria a sv. Josef konání mimo-
řádné bohoslužby v kostele P. Marie Růžencové. Popovská farnost prožívala po 35 
letech  opět  velkou 
a  významnou  událost 
–  biřmování.  Tomuto 
dni  předcházela  něko-
likaměsíční  příprava  35 
biřmovanců,  aby  jejich 
vědomosti  i  duchovní 
kvality  splňovaly  po-
žadavky  na  přijetí  této 
svátosti.  Spolu  se  svý-
mi  kmotry  a  pozvanými 
hosty  zcela  zaplnili  loď 
kostela. 

  Z.Kočíř�st.

Srandohled
Pěkně�Vás�všecky�zdravím�v�tomto�sych-

ravém� čase.� Inverza� jak� srazené� mléko�
a�do�jara�daleko,�néni�„skoro�co�dělat“,�tož�
co� si� zazpomínat� na� staré� časy?� Už� je� to�
nejaký� ten� pátek,� co� sem� si� udělala� řidi-
čák.�Měla�sem�moc�hodnú�učitelku�v�auto-
škole,� ježdění� ně� bavilo� a� prej� ně� to� aj� šlo.�
Tož� sme� tak� Jednú� sme� jeli� výukovú� jízdu�
v� Hradišti� kolem� paneláků.� Vykládáme� si,�
teda� vykládá� učitelka:� „Tady� za� chvílu� po-
jedeme� kolem� baráku,� kde� býváme,� tady,�
ve� třetím� patře“,� čumím� na� barák,� čekám,�
že�ně�pozve�na�kafe�a�ona�zatým�vybafne:�
„Jaká� tam� byla� dopravní� značka?“� Chtěla�
sem�odpovědět,�jak�ve�stejnéj�situaci�jeden�
občan�snědé�pleti:�„Hliníková!�Mám�sa�vrá-
tit?!“�,�ale�netrúfla�sem�si.�Tož�ale�zkúšky�sem�
s�úspěchem�složila�a�řidičák�dostala.�Ze�za-
čátku�sem�aj�často�řídila.�Život�nabrál�tem-
po�kvapíku:�svajba,�děcka,�stavba...�Kromě�
dvúch�děcek�sme�si�pořídili�takové�to�bake-
litové�vozítko�z�NDR.�Byl�to�spolehlivý�vůz,�
na�stavbu�jak�dělaný,�kolik�materiálu�odvé-
zl,�to�bych�ani�neuměla�spočítat.�Měl�ale�tři�
zásadní�vady:�Moseli�s�ním�jezdit�dycky�mi-
nimálně�dva�–�jeden�roztláčal�a�druhý�řídil.�
Druhá�vada�byla�dosť�citelná�v�zimě�–�ono�
to� netopilo.� Takže� v� zimní� výbavě� našého�
přibližovadla�nechyběly�deky.�No�a�tá�třetí�-�
to�byla�šajtrpáka�umístněná�pod�volantem.�
Možná�si�to�pamatujete,�určitě�ste�to�mnozí�
z�vás�zvládli,�ale�slovy�klasika:�tento�způsob�
řazení� zdál� sa� ně� poněkud� nešťastný.� No�
a�to�byla�doba,�kdy�sa�z�řidiča�pomály�stá-
val�závozník.�Ale�nevzdávala�sem�to.�Jednú�
bylo�potřeba�nutně�zajet�pro�neco�do�Kud-
lovic.�Žádný�šofér�nebýl�po�ruce.�Kurňa,�tož�
to� nejak� zvládnu,� né?!� � Odhodlaně� sem�
sedla�za�volant.�Stačilo�trochu�drcnút,�mo-
tor� naskočíl,� po� delší� době� sa� ně� podařilo�
zařadit� a� vyjela� sem.� Když� motor� nabral�
vyšší�otáčky�(což�nešlo�přeslechnút),�snaži-
la�sem�přeřadit�na�vyšší�stupeň.�Tož�dvojku�
sem� tam� za� velikého� úsilí� a� sakrování� na-
rvala,�ale�vyšší�lével�tam�né�a�né�dostat.�Tož�
řeknu� vám� jet� 8�km� na� dvojku� néni� žádný�
med,� ale� dokodrcala� sem� sa� až� na� místo�
určení.�Naložila�potřebné�a�poprosila,� lesti�
by� do� mě� nemohli� trochu� dŕcnút.� Nasedla�
sem,� rodina� se� opřela� do� toho� našeho� tr-
sátka� a� zatlačili.� Bohužel,� Kudlovice� nejsů�
pro� tyto� případy� tak� výhodně� položené�
jak� Popovice,� tož� tlačili� přes� půlku� dědiny�
a� motor,� sviňa,� furt� nic.� Až� do� auta� sem�
slyšela,� jak� ty� dobré� duše� funíja.� U� kaplič-
ky�sem�to�už�chtěla�vzdat,�lebo�strýc�nebýl�
daleko�infarktu.�V�tem�ně�napadlo,�že�bych�
mohla� zkusit� otočit� klíčkem.� Mňo,� motor�
naskočíl,�jak�dyby�na�nic�jiného�nečekál,�já�
sem�sa�zpotila�víc�než�ti,�co�tlačili.�Odvahu�
zastavit� a� přiznat� sa,� sem� v� ten� moment�
neměla.�Tož�sem�enom�zamávala�do�zpět-
ného� zrcátka� a� za� mnú� a� naším� vozítkem�
zostál�enom�smrad....�Eště�dlúho�netušili,�že�
závada�nebyla�na�našem�vozidle.�Tož�Vám�
přeju,�ať�Vám�to�dobře�zapaluje�a�najezdíte�
moc�kilometrů�bez�nehod�–�po�cestě�aj�v�ži-
votě.�� Vaša�starostka�Nováčka.

Děti oslavily výročí svých škol s nadšením

Biřmování v Popovicích 

V neděli 21.  října se sluníčko snažilo urputně vyklubat z mlhavého rána,  jakoby 
i ono chtělo přispět k slavnostní náladě, z domu vylákat co nejvíc lidí a spolu s nimi 
nahlédnout do školních lavic i školkových tříd. Do školy i školky se při oslavách jejich 
narozenin přišlo podívat na dvě stovky lidí. Obě dámy – ta starší stopětadvacetiletá 
i  ta podstatně mladší padesátnice,  se k  této příležitosti opravdu vyparádily. Nebo 
spíš, jejich zaměstnanci – učitelé i nepedagogičtí pracovníci - se postarali o to, aby 
zde bývalí i současní žáci, ale i ostatní návštěvníci našli spoustu zajímavých věcí: sou-
dobé i historické fotografie, zápisy ze školní kroniky, vysvědčení, vystavené výtvarné 
práce. Obě školy zvaly veřejnost k návštěvě v době od 9 do 12hodin. Ve třináct hodin 
se pak dveře obou vzdělávacích institucí otevřely bývalým i současným zaměstnan-

cům,  zastupi-
telům  obce 
i  pracovníkům 
školského  úřa-
du v Uh. Hradiš-
ti.  Při  slavnost-
ním  přivítání 
nechybělo  také 
upřímné  podě-
kování  všem, 
kteří  se  kdy 
na  činnosti 
školy  a  školky 
a  také  na  jejich 
rozvoji  a  zvele-
bování  podíleli. 
Jako  upomínka 

na  tyto  oslavy 
byl těmto hostům předán pamětní list a také hrníček s motivem obou škol. Po pro-
hlídce a veselém vzpomínání se hosté přesunuli do kulturního domu, kde je čekalo 
malé občerstvení. Poté už se připojili k dalším návštěvníkům popovického kulturní-
ho zařízení, aby zhlédli program připravený pro tuto příležitost. V něm se představily 
děti z mateřské školy, ze základní školy, školní družiny a Popovjánku. Jako host zde 
vystoupil také smíšený pěvecký sbor Viva la musica z Gymnázia v Uh. Hradišti pod 
vedením sbormistra Jakuba Tomaly – taktéž absolventa obou jubilujících zařízení. 
Dvouhodinový program byl plný zpěvu, tance, cvičení a hlavně plný nadšení dětí, 
předvést co nejlepší výkon. Návštěvníci, kteří zcela zaplnili sál kulturního domu, je-
jich snahu a výkony ocenili dlouhým potleskem. Ještě dlouho po skončení kulturní-
ho programu lidé prohlíželi výstavku fotografií z historie i současnosti škol, výstavku 
výtvarných  prací  nebo  na  velkém  plátně  v  předsálí  sledovali  prezentaci  ze  života 
škol.  Mnohdy  s  úsměvem „takoví  jsme  byli?“,  mnohdy  se  slzičkou  v  oku „jak  je  to 
dávno...“. Velký dík patří všem, kteří se na přípravě i realizaci této akci podíleli a také 
všem, kteří se přišli podívat a tuto akci podpořit.

  Mgr.�V.�Černý,�ředitel�ZŠ�a�MŠ�Popovice

� foto:�L.�Falešníková

� foto:�Z.Kočíř
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A  je  tu  opět  malá  anketa,  tentokrát 
na téma, kterému se nevyhneme v tele-
vizi, rádiu či na internetu – a to ve vážné 
i ironické podobě: Volba prezidenta ČR.
1.� Sledujete� přípravy� na� prezidentské�
volby� a� zajímáte� se� o� kandidáty� a� jejich�
vize?
2.�Půjdete�k�volbám?
3.� Prozradíte,� komu� byste� dali� hlas�
a�komu�určitě�ne?

Žena, 21 let, studentka:
1. Přípravy vidím jen v tom, že se na netu 
občas  objeví  nějaký  šokující  článek,  co 
zase který kandidát vyvedl nebo různě 
na ulicích bilboardy a plakáty všude ko-
lem... (zajímavé, že na to penízu jsou).
2.  K  volbám  možná  půjdu,  ale  nemám 
zas  takový  přehled,  takže  pravděpo-
dobně půjdu s davem.
3. Určitě bych dala hlas Franzovi, myslím 
si, že jako umělec a dost chytrý a sečtě-
lý člověk, by mohl přinést pro naši zemi 
něco  nového  nebo  možná  Schwarzen-
bergovi, určitě ne Zemana (to už líp vy-
padá  Franz)  a  Okamuru  (byl  sympaťák, 
dokud se nezačal všady cpat).

Muž, 50 let, pracující:
1.  Zatím  se  o  volby  vůbec  nezajímám,  ne-
mám čas.
2. Ano.
3.  Neznám  všechny  kandidáty,  teprve  se 
budu  rozhodovat,  ale  vím,  že  Zemanovi 
bych hlas nedal.

Žena, 40 let, pracující:
1. Ano, sleduji a zajímám se.
2. Určitě ano.
3. Mým favoritem je Jan Fischer, určitě bych 
nedala  hlas  Franzovi  nebo  Okamurovi  –  ta 
představa  mě  děsí  -  a  to  nemám  na  mysli 
jen vizáž.

Muž, 20 let, student:
1) Sleduju jenom v TV.
2) Půjdu.
3) Klidně prozradím, nestydím se za to, koho 
budu volit – je to Vladimír Franz.

Muž, 18 let, student:
1) sleduji a zajímám.
2) určitě půjdu.
3)  Zeman  -  ANO  a  určitě  bych  nedal  hlas: 
Okamura, Fischer, Schwarzenberg.

Muž, 56 let, pracující:
1.  Přípravy  na  prezidentské  volby  nesledu-
ji, o kandidáty se zajímám pasívně a žádné 
vize  u  nich  nevidím,  jen  touhu  být  pre-
zidentem.  Nelíbí  se  mi,  jak  uměle  média 
a agentury zabývající se průzkumem veřej-
ného mínění uměle nadsazují a nepravdivě 
upřednostňují pana Fischera. Je to účelové 
a nepravdivé ovlivňování voličů.
2. Zřejmě ano.
3.  Možná  Zemanovi.  Určitě  ne  Fischerovi, 
Dlouhému,  Okamurovi.  Zeman  jako  jeden 
z mála má na věci vlastní názory a dokáže 
je  formulovat.  Zemanovi  schází  občas  více 
diplomacie. Nelíbí se.

Žena, 48 let, pracující:
1. No, přiznám se, sleduju to jen po očku.
2. K volbám určitě půjdu.
3. Zatím je ještě dost času, opravdu ještě ne-
vím, ale kdybych si musela teď hned vybrat, 
tak Janu Fischerovi.

Děkujeme� za� odpovědi.� Názory� na� prezi-
dentské�kandidáty�se�hodně�liší.�Určitě�to�ne-
bude� jednoznačné,� ale� jednoznačně� to� bude�
drahé!

Co vy na to? Řekněte svůj názor!

Hitem módní přehlídky byly míchané nápoje 
Již  po  deváté  jste  mohli  letos  přijít 

do KD Popovice  obdivovat „poslední vý-
křiky  módy“  v  oblasti  oblékání,  kožené 
galanterie    i  bižu-
terie.  17.  listopad 
se  stal  tradičním 
datem  pro  pořá-
dání  akce  „Odpo-
ledne  pro  ženy 
s  módní  přehlíd-
kou“. I letos praskal 
kulturák  ve  švech. 
A  aby  tradic  neby-
lo  málo,    tak    Klub 
žen  pozval  opět  
Boutique  Happy 
Mode z Uherského 
Hradiště  s  majitel-
kou paní Marcelou 
Krhovskou.  Její 
modelky  předved-
ly  ve  dvou  vstu-
pech  kolekci  hale-
nek,  kalhot,  šatů, 
sak,  vest,  bund 
a  pletené  módy  včetně  doplňků.  Mezi 
modelkami tohoto butiku jste také moh-
li  zahlédnout  dvě  popovjanky.  A  aby 
byly „uspokojeny“ i ženy plnějších tvarů, 
pozval  letos  Klub  žen  se  svými  modely  
paní  Mackovou  ze  Zlína.  Tyto  mode-

ly  předvádělo  pět  modelek  z  Popovic 
a dvě z Podolí. Ty nám předvedly halen-
ky,  vesty,  kalhoty,  sukně,  saka,  kabáty 

a bundy větších velikostí. Modelky líčila 
Jana  Bárová  a  česala  Jana  Pobořilová. 
Všechny  modely  byly  prodejné  a  určitě 
většina žen neodešla s prázdnou a obo-
hatila svůj šatník o pěkný modýlek. Kro-
mě modelů z oblasti odívání bylo možné 

zakoupit  bižuterii  a  také  doplňky  v  po-
době  šálů.  V  průběhu  odpoledne  byla, 
rovněž tradičně, vyhlášena soutěž o Nej-

pěknější  dýni 
v  dědině.  Letos 
opět  zvítězila 
rodina  Martínko-
vých,  která  před-
zahrádku  jejich 
domu  vyzdobila 
nádhernými  dý-
ňovými muzikan-
ty.  Klub  žen  pro 
vás  připravil i ob-
čerstvení.  Ke  ká-
vičce jste si mohli 
dát trubičky nebo 
se  zakousnout 
do  výborných 
chlebíčků. Ochut-
nat  jste  mohli 
také  míchané 
koktejly, které při-
pravoval  Přemek 
Hanák.  Celým 

programem  prováděla  Soňka  Bičanová. 
Klub žen děkuje všem za účast a samo-
zřejmě také všem, kteří se zapojili do pří-
pravy  a  celého  průběhu  této  oblíbené 
akce. Těšíme se na vás 17. listopadu 2013! 
  Foto�a�text�Zd.�Vlková
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Hody 2012 – Krizové situace stmelují kolektiv
Letošní  slovácké  hody  v  Popovicích 

konané 6. – 7. října byly veselé i uplaka-
né,  tradiční  i  překvapivé.  
Hodovou  chasu  tvořilo 
16  párů,  které  se  za  do-
provodu  Staroměstské 
kapely  v  sobotu  6.  říj-
na  vydaly  na  svou  pouť 
po  obci,  aby  si  vyžádaly 
své letošní stárky. Průvod 
vedl podstárek Lukáš Sto-
jaspal  a  jeho  tanečnice 
Nikola  Křapová.  Prvním 
překvapením  a  změnou 
bylo už to, že chasa nevy-
cházela jako vždy od hor-
ního kříže, ale sraz si dala 
u  kostela.  Z  praktických 
i  estetických  důvodů  – 
u  kostela  je  upravenější 
a pěknější okolí a hlavně – bylo  to blíž 
k mladším stárkům. Podstatnou změnu 
zaznamenalo  i  složení  hodové  chasy. 
Její  nejstarší  členové  z  řad  Spoťáků  se 
do  průvodu  zařadili  už  se  svými  rato-
lestmi v dobových kočárcích nebo zajiš-
ťovali hody organizačně „v civilu“. Další 
„ženáči“  se  přidali  také,  tak  že  průvod 
nakonec  čítal  asi  20  krojovaných  párů 
a dalších 20 krojovaných folklorního po-
těru Popovjánku. Za veselého vyhrávání 
kapely,  zatím  ještě  nesmělého  zpěvu 
a  výskání  chasy  a  za  krásného  počasí, 
které  bylo  jak  na  objednávku,  dorazila 
chasa  do  Podšup.    Vyžádání  mladších 
stárků, Jakuba Maliny a Silvie Dědkové, 
proběhlo  bez  komplikací.  Snad  jen,  ze 
strany rodičů, se slzičkou dojetí v očích. 
Přece  jen  je  to  jiné,  když  vypravujete 
z domu stárka nebo stárku a teprve teh-
dy si uvědomíte, jakou sílu mají tradice, 
jak silné je dědictví, které nám odkázali 
naši  předkové.    Chasa  se  pomalu  roze-
zpívávala,  mladší  stárci  převzali  vedení 
průvodu a vydali se pro své starší stárky, 
kteří  už  s  nezbytnou  dávkou  nervozity 
očekávali  jejich  příchod. Tomáš Viktora 
a Radka Nováková, patří k těm „služeb-
ně“  nejstarším  členům  hodové  chasy 
a tak měli o povinnostech stárků jasnou 
představu. Poté, co jim jejich rodiče dali 
svolení  pořádat  hody,  ujali  se  vedení 
chasy, se vším, co k tomu patří. Oběma 
stárkovským  párům  nebylo  co  vyčíst, 
zhostily se svého úkolu na jedničku, bur-
covaly  chasu  a  rozdávaly  úsměvy. Také 
žádání o právo proběhlo bez problému 
a velkého zdržování. Krásné počasí, vý-
borný  burčák  a  Mladí  Burčáci  dokáza-
li  před  obecní  úřad  přilákat  množství 
lidí, kteří si nenechali ujít předání práva 
a  následně  vystoupení  hodové  chasy 

i  dětí  z  Popovjánku.    Ke  změně  došlo 
také  v  tradičním  obsazení  kapel.  Měnit 

hvězdné  obsazení,  které  se  v  Popovi-
cích na hodech ob jeden rok střídá, není 
důvod.  Pouze  došlo  k  prohození  spo-
luhráčů – Staroměstská kapela se  letos 
střídala  s  CM  Mladí  Burčáci  a  příští  rok 
by měla hrát Hradčovjanka s CM Čardáš. 
Hodové pásmo s názvem Chvála vínu se 
vydařilo, diváci potleskem odměnili ne-
jen tanečníky, ale také ochotné a skvělé 
„ochotnické  herce“.  Návštěvnost  na  zá-
bavě byla o něco menší než předcháze-
jící roky, ale to je všeobecný trend - všu-
de a na všech akcích. Nedělní probuzení 
už  moc  veselé  nebylo,  pohled  z  okna 
nevěštil  nic  dobrého.  Déšť  a  těžké  čer-
né  mraky  nedávaly  sluníčku  žádnou 
naději. V jednu hodinu, kdy měl průvod 
i s beranem vyjít od kostela, nepolevují-
cí provazy deště zkrápěly do pláštěnek 
zachumlané  muzikanty  i  členy  hodové 
chasy. Beran dostal milost, v tom počasí 
by  se  jedině  nachladil  a  krytý  vozík  už 
nebyl  čas  shánět.  Chasa  byla  rozhod-
nutá  obchůzku  absolvovat 
za  každou  cenu,  u  muziky 
už  tolik  odhodlání  vidět 
nebylo.  Naděje,  že  se  poča-
sí  umoudří,  ještě  stále  žila. 
Vydržela přes Dědinu a ještě 
do Haval. Když už muzikanti 
necítili zkřehlé prsty a z botů 
vylévali  vodu,  bylo  na  čase 
přiznat,  že  tentokrát  se  nad 
přírodními  živly  nepodařilo 
zvítězit.  V  garáži  u  rodičů 
starší  stárky,  kam  kromě 
muzikantů  a  chasy  dorazili 
také  otcové  ostatních  stár-
ků,  proběhla  porada.  Chasa 
a  muzika  se  co  nejrychleji 
přesune do kulturáku. Obě-
taví  rodiče  mladších  stárků 

sem  přivezou  občerstvení  a  tím  prů-
vod  po  obci,  bohužel,  končí.  S  tím,  že 

se  po  cestě  ještě  zastaví 
na Dílech  u staršího  stár-
ka,  vyšli  z  Klinců.  Než  by 
člověk  napočítal  do  dva-
ceti,  spustil  se  takový 
slejvák a zvedl se tak silný 
vítr, že počasí do té doby 
bylo  pouhým  slabým 
odvarem.  V  ten  moment 
to  muzikanti  zabalili,  na-
skákali  do  aut  a  mokří, 
zmrzlí,  bez  večeře  a  bez 
honoráře  odjeli  domů. 
Rodiče stárků zatím svez-
li  do  kulturáku  proviant 
a vařili vodu na horký čaj, 
aby  se  chudáci  z  chasy 

mohli  zahřát.    „Chudáci“ 
dorazili na kulturák asi za hodinu, roze-
smátí, rozezpívání a s tvrzením, že lepší 
hody  ještě  nezažili.  Skoro  v  plném  po-
čtu se ještě dlouho do noci bavili, zpívali 
a tančili...  jako by se báli rozejít, aby to 
kouzlo  dobré  party,  vzniklé  za  vyhro-
cené,  krizové  situace  nezmizelo.  Druhý 
den se sešli k úklidu, všichni, se kterými 
se počítalo... mnohdy s bolavou hlavou, 
mnohdy  s  rozbouřeným  žaludkem... 
ale  přesto  s  dobrou  náladou,  smíchem 
a  také  vědomím,  že  je  něco  spojuje. 
Něco, čemu je jedno, jestli je ti patnáct, 
dvacet nebo čtyřicet, něco co v nás celý 
život  přebývá  a  je  na  nás,  jestli  to  pro-
budíme. Sounáležitost, snaha o společ-
ný úspěch, touha po kolektivním sdílení 
emocí – kladných i záporných, pocit, že 
kdyby nebylo nás... pocit hrdosti na to, 
kde  žijeme,  kam  patříme...  to  všechno 
byly,  jsou  a  snad  i  vždycky  budou  slo-
vácké hody v Popovicích!  jn

� foto:�Z.Kočíř

� foto:�M.Šuranský
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Kaplička P. Marie Růžencové – známá i neznámá

Z činnosti myslivců

Položme� si� otázku.� Co� přivedlo� obyva-
tele� Popovic� na� myšlenku� postavit� kap-
ličku?� Hledejme� poselství� našich� předků,�
které�nám�v�této�drobné�stavbě�zanechali�
a�zaposlouchejme�se�do�pověsti�o�zázrač-
né�studánce.

Už je tomu dávno, vypravila se jedna 
stařenka na pouť do Žarošic. Do nošky 
si vzala pár pagáčků a vzala si také ku-
baňku, aby v ní donesla zázračné vody 
žarošické  pro  celou  rodinu.  Na  krk  si 
pověsila  klokočový  růženec,  velice  už 
starý,  památka  ještě  od  své  stařenky. 
Vykonala všecky pobožnosti v žarošic-
kém  kostele  před  soškou „Staré  Matky 
Boží“, jak ji lid nazývá. Stařenka nabírala 
do  kubaňky  léčivou  vodu  ze  studánky 
žarošické,  jak se naklonila,  její růženec 
se sesmekl a spadl do studánky. Snažila 
se jej vybrati, ale marně. Po růženci ani 
stopy.  Koupila  si  sice  nový,  dotýkaný, 
ale přece jen se vracela velmi zarmou-
cená z této pouti. Za pár dní šla hrabat 
lucerku na pole „na kříbech“. Jak třikrát 
hrábla, co tu nevidí? Její růženec, který 
ztratila o pouti v Žarošicích, se tu obje-

vil a hned za ním vytéká 
pramínek  vody,  který 
utvořil  malou  studánku. 
Rozradostněně  popad-
la  růženec,  nabrala  také 
do  dlaně  vody,  ochut-
nala  a  -  co  jí  to  napadlo 
–  potřela  si  vodou  oči. 
A  hned  se  jí  v  nich  roz-
jasnilo  jako  zázrakem.  
O  nové  studánce  a  její 
vodě  se  hned  roznesla 
pověst a  lidé začali cho-
diti k zázračné studánce. 
Pramének  vody  od  té 
studánky  teče  do  Ol-
šovce.  A  když  jedna  ma-
mička  myla  tou  vodou 
nemocné  děťátko,  ono 
se  uzdravilo,  pověsila 
jeho  košilku  na  keř  u  té 
studánky,  pak  jiné  mat-
ky  přicházely  sem  práti 
dětské  košilky,  aby  děti 
zůstávaly zdravé. 

  Dokončení�na�str.�7

Činnost  myslivců  během  kalendář-
ního roku je rozmanitá. Jedná se o čin-
nosti  přímo  související  s  myslivostí 
a  o  činnosti  společenské,  určené  pro 
obyvatele nejen naší obce, ale i blízké-
ho okolí. Po ukončení zimního krmení, 
na  jehož  závěr  si  každý  myslivec  musí 
řádně  uklidit  svoje  krmné  zařízení,  se 
s  příchodem  jara  naplno  rozjela  bri-
gádnická  činnost.  Letos  jsme  proved-
li  náročnou  opravu  chaty,  zahrnující 
rekonstrukci  střechy,  montáž  hromo-
svodu,  dostavbu  přístřešku  na  nářadí 
a výměnu interiéru.  Dále bylo vybudo-
váno několik  loveckých zařízení a byla 
provedena  oprava  krmných  zařízení. 
Chata slouží nejen místním myslivcům 
pro jejich potřeby spojené s provozem 
honitby, ale výborně slouží i jako záze-
mí  při  konání  zkoušek  loveckých  psů 
z  práce  na  vodě.  Jako  první  však  vyu-
žili  opravenou  chatu  popovští  senioři 
ke svému červencovému setkání. Kon-
cem  července  se  na  rybnících  konaly 
speciální zkoušky lov. psů z vodní prá-
ce  a    v  srpnu  pak  všestranné  zkoušky 
ohařů.  Tyto  zkoušky  se  bez  patřičné-
ho  zázemí  a  obětavé  práce  místních 
myslivců konat nedají. Zkoušek psů se 
zúčastňují  chovatelé  a  rozhodčí  z  růz-
ných  částí  republiky  a  naší  snahou  je 
dobře reprezentovat nejen popovskou 
myslivost, ale i obec, což se nám velmi 

daří.  K  myslivosti  neodmyslitelně  pat-
ří  i  ochrana  zvěře  před  účinky  škodné 
zvěře  a  zavlečenými  druhy  živočichů 
v  přírodě  nežádoucích.  Především  se 
zaměřujeme  na  tlumení  populace  li-
šek, kterých se v naší honitbě vyskytu-
je stále dost, a na drobné zvěři páchají 
značné škody. Při jejich lovu využíváme 
vycvičené  norníky  a  potěšující  je  ta 
skutečnost,  že  naši  členové  si  zakou-
pili a cvičí 2 štěňata borderteriérů, což 
je  plemeno  psa  velmi  vhodné  k  noro-
vání. V  tomto  roce  byli  v  naší  honitbě 
uloveni  již tři psíci mývalovití a  lze  jen 
tušit, že je jich zde více. Využívám proto 
této příležitosti informovat vás o jejich 
vzhledu a způsobu života.  Psík mývalo-
vitý, dříve nazýván též mývalovec kuní, 
je zavalitá psovitá šelma, která pochází 
z  dálného  východu.  Jako  kožešinový 
druh byl během první poloviny 20.  let 
vysazován v Rusku, Bělorusku, Ukrajině 
a v Litvě. Do přírody se zvířata dostala 
útěkem  z  farem.  V  České  republice  se 
objevil  v  padesátých  letech  20.  stole-
tí  a  hlavní  vlna  šíření  šla  z  Polska.  Má 
kratší  nohy,  malé  uši  a  menší  hlavu. 
Připomíná  spíše  jezevce  než  mývala. 
Projevuje se vrčením a funěním, štěkat 
neumí. Srst má delší a odstávající, tma-
vý ocas nemá příčně pruhovaný. Váží 4 
až  10  kilogramů  a  dožívá  se  i  čtrnácti 
let.  Psík  mývalovitý  je  aktivní  v  noci, 

den přespává v noře, kterou si sám vy-
hrabává,  ale  častěji  využívá  opuštěné 
nory jiných živočichů. Je jediná psovitá 
šelma,  která  přespává  zimu.  Psík  není 
nebezpečný  pouze  pro  naši  původní 
krajinu a zvířata, rizika přináší také člo-
věku  tím,  že  přenáší  vzteklinu  a  praši-
vinu. Dva u nás ulovení psíci měli pra-
šivinu  v  dost  pokročilém  stadiu.  Tolik 
informace o nežádoucím živočichu vy-
skytujícím se i v našem revíru.

Nyní, kdy již nastal nevlídný podzim-
ní  čas  a  zima  se  pomalu  blíží,  uspořá-
dáme  tři  hony  na  drobnou  zvěř  a  bu-
deme  pokračovat  v  odlovu  srn,  srnčat 
a  divokých  prasat.  Vrcholem  honů 
na  drobnou  zvěř  bude  8.  12.  Babský 
hon  s  poslední  lečí.    V  sobotu  24.  11. 
se  uskuteční  již  tradiční  „Kateřinská 
zábava“  s  bohatou  zvěřinovou  a  věc-
nou  tombolou.  Nebude  chybět  dobré 
jídlo  a  dobré  pití.    K  tanci  i  poslechu 
bude hrát hudební skupina Vacek Band 
z Luhačovic. Nenechte si ujít příležitost 
ochutnat  zvěřinové  speciality  a  mož-
nost vyhrát v bohaté tombole. Ti, kteří 
rádi  ochutnají  zvěřinu  a  nezúčastní  se 
večerní  zábavy,  budou  mít  možnost 
přijít  již  odpoledne  v  době  od  15 
do  18  hod.  do  bufetu  (vchod  od  hřiš-
tě),  kde  se  budou  jídla  prodávat.  Mys-
livci  se  těší  na  vaši  hojnou  návštěvu. 
  Fr.�Bajaja



Popovské listy

7

Kaplička P. Marie Růžencové – známá i neznámá
-�dokončení�ze�str.�6
Ti, co měli polnosti na Křibech, chtěli studánku zaházet, aby tam lidé necho-

dili,  ale  bylo  to  marné,  voda  pokaždé  zase  vytryskla.  Pak  tam  byla  postavena 
kaplička.

Podle dostupných pramenů byla kaplička postavena pravděpodobně v první 
polovině  20.  století,  tj.  okolo  roku  1920.  Stavba  byla  zadní  částí  apsidou,  za-
puštěna  částečně  do  svahu,  jak  nám  to  namaloval  podle  dobového  nákresu 
pan Bedřich Autrata z Míkovic. Voda přitékala trubkou, která procházela zadní 
stěnou kapličky. Pro dopadající vodu bylo nutno vytvořit malé  jezírko, ze kte-
rého  byla  odváděna  přepadovou  trubkou  do  betonové  nádržky,  vybudované 
napravo od kapličky a odtud pak odpadním potrubím do Olšovce. V betonové 
nádržce byla proudící voda stále čistá a byla hojně využívána, zvláště v horkých 
dnech, k umývání a osvěžení pro lidi, kteří pracovali na přilehlých polích. Voda 
protékající  kapličkou  však  způsobovala  velké  zavlhání  stavby.  Postupem  času 
byl již stav kritický a ohrožení životnosti kapličky se každým rokem zvyšovalo.
Pokračování�příště� Zdeněk�Kočíř,�komise�pro�historii�a�pamětihodnosti

Z kroniky obce - Rok 1948
Dokončení�ze�třetího�čísla
O  zcelování  pozemků  nebylo  zde  dosud  dosti  zájmu  a  názory  na  ně  se 

silně  křižují.  Největším  živnostenským  podnikem  jest  zde  dosud  stolařský 
závod  p.  Jana  Dědka,  zaměstnávající  17  dělníků.  Spolky  jsou  zastoupeny 
Sportovním klubem, hasiči , SČM a divadelním spolkem.

Úřady a ústavy
Školy  proti  loňskému  roku  po  zániku  lidové  školy  zemědělské  omezeny 

jsou na trojtřídní národní školu. Stav učitelstva se nezměnil.
Peněžním  naším  ústavem  jest  místní  spořitelní  a  záložní  spolek,  slušně 

prospívající. Koncem roku z podnětu KSČ a z potřeby vymaniti dorůstající 
mládež  z  ovzduší  hostinců  byla  provedena  přestavba  dolní  budovy  školní 
na  kulturní  dům.  Má  sloužiti  potřebám  kina,  k  přednáškám,  slavnostem, 
později  i  jako divadelní sál. Přestavba budovy provedena byla pomocí bri-
gád na nákladem 82 000 Kčs, jež byl uhrazen KSČ ze zisku pořádaných dvou 
slavností. 102 lidé pracovali 1300 hodin brigády.

Dobře  potřebám  zvýšení  duševní  úrovně  lidu    slouží  veřejná  obecní 
knihovna,  čítající  koncem  roku  798  svazků.  Během  roku  bylo  koupeno  41 
svazků, půjčeno 902 svazků, vybráno půjčovného 451 Kčs. Na nákup a vaz-
bu vydáno celkem 3991,20  Kčs, za jiné 259,50 Kčs.

Zdravotnictví
Zdravotní poměry v obci jsou příznivé.
Časté  severní  větry  provanou  a  odstraní  prach,  kouř  i  zápach  aut,  takže 

ovzduší  bývá  většinou  čisté.  22  porodů  a  jen  4  úmrtí  během  roku  mluví 
příznivou  řečí  o  vzrůstu  obyvatelstva.  Záchrannou  službu  obstarává    ČK 
z Uherského Hradiště, menší úrazy ošetřují místní samaritáni. Čeho by naše 
obec potřebovala velmi naléhavě, jest rozšíření vodovodní sítě, neboť počet 
studní neodpovídá spotřebě vody. Stejně špatně na tom jsou děti s hřištěm, 
jehož dosud postrádáme a není naděje na získání pro nevhodnost terénu.

Počasí a úroda
Počasí  v  roce  1948  jako  roku  předchozího  vyznačovalo  se  nedostatkem 

vláhy a jen vždy v poslední chvíli dostavivší se deštíky udržely nám úrodu, 
ohrožovanou nosatcem řepným a jinými škůdci. Úroda byla průměrná.

Politické události
Politické události vnitřní svým únorovým vyvrcholením mely v naší obci 

vliv pouze na složení MNV a nově utvořeného místního akčního výboru NF. 
Politický převrat vnitrostátní byl u KSČ přijat jako samozřejmý, u strany lido-
vé, konzervativně založené, se zklamáním a pocitem nedůvěry, způsobené 
nejistotou  o  tom,  jak  si  bude  nová  vláda  počínati  jednak  v  náboženských 
záležitostech,  jednak  v  záležitosti  soukromého  vlastnictví. V  prvním  bodu 
došlo u příslušníků strany lidové k brzkému uklidnění, v druhém vyčkávají 
dalšího vývinu věcí.

Jinak  všichni  stejně  pilně  pracují,  těšíce  se,  že  příští  léta  přinesou  snad 
očekávané zlepšení mezinárodní a tím i ulevení naší hospodářské situace.

Fotbalový talent z Popovic
První  založení  oddílu  kopané  v  Po-

povicích  se  datuje  ihned  po  skončení 
druhé  světové  války,  tedy  v  roce  1945 
a  jeho  předsedou  byl  Antonín  Vaněk. 
Ale  samotné  účinkování  popovických 
fotbalistů  začalo  soutěžně  o  rok  poz-
ději a setrvalo až do roku 1957. Z teh-
dejšího mužstva jsou mezi námi už jen 
Zdeněk Stašek, František Juřička, Fran-
tišek Tichoň a Antonín Laga. Z fotbalo-
vé mapy pak Popovice zmizely na dlou-
hých  sedmnáct  let.  Až  v  roce  1974 
došlo  k  znovuzrození  našeho  fotbalu 
a předsedou oddílu TJ Družstevník Po-
povice se stal hráč i obětavý funkcionář 
Antonín Křapa. Ač malý vesnický oddíl, 
přesto zde vyrostli hráči, kteří překroči-
li horizont okresních soutěží. Začátkem 
šedesátých let oblékal  ligový dres pan  
Alois  Jegla  ,  jenž  hrál  za  Křídla  vlasti 
Olomouc,  tehdejší nejvyšší  fotbalovou 
soutěž. Za více jak čtvrtstoletí jeho syn 
Ladislav odehrál čtyři sezóny za prvoli-
govou Sigmu Olomouc. Jeglovým byla 
zřejmě Olomouc přisouzena. 

V  době  nedávné  překročili  kvalitu 
okresního  fotbalu  Pavel  Šácha  a  Jirka 
Omelka.  Pavel  prošel  mužstvy  FC  Slo-
vácko  a  Ostrožská  Nová Ves,  kde  jeho 
trenérem  byl  Ladislav  Soviš,  bývalý 
výborný  hráč  Slovácké  Slávie.  Jirka  to 
zase zkusil na hostování v Sokole Slav-
kov,  hrající  1.  B  třídu.  Je  dobré,  když 
je  možnost  zahrát  si  kvalitnější  sou-
těž  a  to  se  oběma  klukům  podařilo.�
� -�dokončení�na�str.�8
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Muži, základní třída sk. A
Bílovice – Popovice 1:1

Popovice – Tučapy 4:1

Podolí – Popovice 1:6

Popovice – Uh. Ostroh „B“ 8:0

Babice – Popovice 4:9

Mistřice – Popovice 2:3

Žáci, okresní soutěž sk. B
Popovice – Mistřice 0:1
Korytná – Popovice 5:3
Popovice – Březolupy  4:9
Popovice – Kněžpole 14:0
Havřice – Popovice 2:1
Popovice – Hradčovice 3:1
Bílovice – Popovice 7:2
Nedachlebice – Popovice 1:3

Tabulka
1. Jankovice  83:32  37
2. Popovice  66:26  37
3. Slov.-Vážany  43:22  34
4. Bílovice  43:10  30
5. Mistřice  39:23  25
6. Topolná  43:44  22
7. Tučapy  34:40  19
8. Nedakonice B  34:24  18
9. Uh. Ostroh B  18:35  13
10. Medlovice  27:49  13
11. O. N. Ves B  31:43  10
12. Podolí  31:54  10
13. Babice  29:53  6
14. Jalubí B  14:80  3

Tabulka
1. Havřice  26:5  22
2. Březolupy  49:19  19
3. Mistřice  20:8  18
4. Hradčovice  28:12  13
5. Korytná  33:37  12
6. Popovice  30:26  9
7. Bílovice  19:33  7
8. Nedachlebice  9:24  3
9. Kněžpole  5:55  1

Výsledky TJ Popovice
Podzimní sezóna

Společenská kronika naší obce
50 let
Měšťanová Hana  298
Hanáček Zdeněk  15
Turzíková Marie  360

60 let
Slováčková Anna  89

70 let
Borovička Alois  27

75 let
Bárová Anna  261
Mikulčíková Marie  234

80 let
Kročilová Marie  306
Šilhavíková Františka  225
Ineman Jaroslav  44

81 let
Šnajdarová Ludmila  159

82 let
Vlachynská Marie  78

83 let
Šilhavík Antonín  225

85 let
Hlůšek Ludvík  239

87 let
Gajdošíková Marie  117

88 let
Malinová Marie  162

89 let
Remešová Marie  40

91 let
Kaňovská Božena  365

Narození
Šácha Matyáš  332
Popelka Ondřej  160
Janků Klára  58
Martínková Laura  343

V� případě,� že� si� nepřejete� být� zveřejněni� v� naší�
společenské�kronice,�oznamte�to,�prosím,�sociální�
komisi�nejpozději�do�20.�prosince�2012.��

Všem�občanům,�kteří�v�průběhu�měsíců�listopad�–�prosinec�2012�oslaví�či�již�oslavili�svá�
životní�jubilea,�srdečně�blahopřejeme.

Fotbalový talent
z Popovic

dokončení�ze�strany�7
V současné době máme zastoupení 

ve  vrcholovém  fotbalu  a  tím  je  Pře-
mysl  Hanák.  Jeho  první  registrace  je 
v  Popovicích,  ale  úplně  první  prak-
tické  fotbalové  kroky  jsou  na  trávě 
v  Kunovicích  pod  dohledem  trenéra 
Bedřicha. Tady absolvoval  fotbalovou 
abecedu,  aby  následně  svůj  talent 
úročil na sportovní škole v Uherském 
Hradišti.  Žákovské  kategorie  odehrál 
v  dresu  tehdejšího  FC  Synot.  Přemek 
je  velmi  cílevědomý,  ukázněný,  pilný 
v  tréninku  i  odpovědný  v  samotném 
zápase.  Samozřejmě  neunikl  oku  tre-
nérů na úrovni mládežnické reprezen-
tace. Svými výkony si řekl o nominaci 
do reprezentační U-16, kde odehrál 8 
utkání a dal jeden gól. Poté byl vybrán 
o kategorii výš, tedy  U-17, kde půso-
bí  renomovaný  trenér  Josef  Czaplar 
a  ten  už  Přemka  doladil  do  základ-
ní  sestavy  se  lvíčkem  na  dresu.  Tady 
odehrál  4  zápasy.  V  současné  době 
jako  hráč  FC  Slovácka  hraje  za  muž-
stvo U-19  i přesto, že  je o rok mladší. 
Jeho  výkonnosti  si  trenér  Kameník 
považuje.  Tak  jen  ať  se  mu  vyhýbají 
zranění,  úspěšně  proběhne  maturita 
na „hotelovce“ a věřím, že o Přemkovi 
uslyšíme jen pozitivní sportovní zvěs-
ti…  Fr.�Tureček

Středa 26. prosince

Štěpánská
zábava

se skupinou ZZ Bar
pořádá TJ Popovice

KD, od 20 hodin


